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Hallo allemaal!  

Het vuurwerk kan weer bijna uit 

de kast, de oliebollen mogen 

weer in het vet en de schaatsen 

weer uit het vet! Kortom: we zit-

ten midden in het winterseizoen 

en een nieuw jaar staat weer 

voor de deur. Vlak voor het ver-

strijken van 2016 presenteren 

we jullie nog een nieuwe editie 

van de Online Sk@te. Een edi-

tie waarin we, zoals dat gewoon 

is aan het eind van een jaar, 

terugblikken op het afgelopen 

jaar, met een aantal bijzondere 

personen.  

Zo hebben we interviews afge-

nomen bij de leden die tijdens 

de afgelopen feestavond in het 

zonnetje hebben gestaan. De 

kei van de vereniging, Laura 

Averesch, maar ook de sport-

vrouw en sportmannen van het 

jaar: Marlin Schouwstra en Jelle 

& Jelmer Ligtenberg.  

Onze voorzitter heeft ook zijn 

bijdrage weer geleverd en na-

tuurlijk heeft onze vaste colum-

nist weer een prachtige column 

geschreven. Dit keer met een 

dringend verzoek aan de men-

sen in Friesland, of moeten we 

zeggen Vriesland?  

Als laatste hebben we in deze 

editie ook nog een spontane 

bijdrage op mogen nemen van 

een lid die erg blij is met degene 

die binnen onze vereniging ver-

antwoordelijk is voor de EHBO. 

En inderdaad, we mogen erg blij 

zijn met de inzet van haar. 

Daarom in deze Online Sk@te 

een ode aan Liesbeth van den 

Dijk!  

Als commissie wensen we jullie 

een hele goede jaarwisseling 

toe. We hopen iedereen in goe-

de gezondheid ook volgend jaar 

weer te zien en spreken.   

Veel leesplezier gewenst, 

De redactiecommissie.  

http://www.janaolbert.nl/
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Oud en nieuw...  

Nog een paar dagen en dan 

gaan we weer de drempel over 

naar een nieuw jaar. Zoals we 

de laatste jaren al vaker tegen 

elkaar zeggen: ówat vliegt de 

tijd!ô. En inderdaad, die tijd is 

gevlogen. Ik sprak laatst nog 

met enkele medebestuurders 

over het feit dat we nu al weer 

bijna twee jaar concreet bezig 

zijn met de realisatie van een 

nieuwe baan. En voor het oog is 

er nog niet zoveel gebeurd. 

Toch hebben we de afgelopen 

dagen en weken positieve sig-

nalen op mogen pakken vanuit 

de gemeente. 2 Februari zal de 

raad definitief een beslissing 

nemen over onze nieuwe ac-

commodatie. Een beslissing die 

ik persoonlijk hoopvol tegemoet 

zie. En dan kan het zomaar zijn 

dat we nu nog spreken van oud, 

maar over een paar weken van 

ónieuwô.  

Tijdens de afgelopen ledenver-

gadering hebben we samen ook 

belangrijke stappen kunnen zet-

ten naar een stabiele toekomst. 

Met de afgesproken contributie-

verhoging zijn we in staat om 

alles financieel ook te kunnen 

dragen. Er zal nog veel meer 

gedaan moeten worden, maar 

we zijn absoluut op de goede 

weg! 

Als we het hebben over oud en 

nieuw kunnen we ook denken 

aan onze clubkleding. Vorige 

week hebben we twee pasavon-

den gehouden Wat hadden we 

een mooie opkomst! We zijn blij 

dat zoveel leden straks mogen 

skeeleren en schaatsen in de 

prachtige nieuwe kleding van 

onze vereniging. Met dank aan 

de nieuwe sponsoren, die het 

mogelijk hebben gemaakt dat 

we de komende vijf jaar niet al-

leen verzekerd zijn van mooie 

kleding, maar ook van een sta-

biele financiële situatie. Novi-

con, Rabobank Rijssen -Enter, 

Averesch Campers en TIB 

Koudetechniek : hartelijk dank 

voor de toegezegde bijdrage! 

Vanaf deze plek ook dank aan 

Jennienke Kamphuis. Zij heeft 

achter de schermen veel gere-

geld om dit allemaal in goede 

orde te laten verlopen. Het ont-

werp van de nieuwe kleding is 

zelfs grotendeels door haar be-

dacht. Bedankt Jennienke!  

 

Zo zien we met elkaar weer uit 

naar een nieuw jaar. Een jaar 

waarin we als vereniging grote 

stappen hopen te kunnen zetten 

naar een mooie toekomst. Mede 

namens de overige bestuursle-

den wens ik jullie een hele goe-

de jaarwisseling toe. Wees 

voorzichtig met het vuurwerk, 

laat liever je benen knallen op 

de ijsbaan of straks weer op de 

skeelerbaan.  

Mark van den Dijk (voorzitter) 

http://www.anyway-sod.nl/
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Ik zou het graag even kort willen 

hebben over de EHBO tijdens onze 

trainingen en wedstrijden. En dan 

natuurlijk in het bijzonder over Lies-

beth. Want ik vind dat zij ook wel 

eens een complimentje verdient. Ze 

is bijna altijd aanwezig tijdens de 

wedstrijden en trainingen. En wat 

zouden we als vereniging toch 

moeten zonder iemand als Lies-

beth. Want er zou eigenlijk niet 

eens getraind mogen worden zon-

der aanwezigheid van een EHB-

Oôer. Ook is Liesbeth altijd in voor 

een gezellig praatje. En sportief is 

ze ook wel want zodra ze maar ie-

mand over het asfalt hoort schuren 

sprint ze over de baan en is zelfs 

Usain Bolt er niks bij. Vallen is ei-

genlijk niet zo leuk maar mocht het 

je toch overkomen dan helpt Lies-

beth je altijd met veel plezier en 

liefde. Stiekem heeft vallen tijdens 

een training dan ook wel een beetje 

zijn voordeel: zo kom je nog eens 

aan de praat met aardige mensen. 

Bij de meeste valpartijen blijft het 

bij wat schaafwonden. Maar soms 

zijn er ook wat ernstiger valpartijen. 

Zo lig je in één keer bewusteloos 

op de baan en op het moment dat 

je weer bij komt is degene die je als 

eerste ziet, je raad het nooit: Lies-

beth. Ook in zo´n situatie blijft ze 

uiterst rustig en helpt ze je goed. 

En bezorgd is ze ook want ze kan 

pas slapen als ze weet hoe het met 

de patiënt is afgelopen. Al met al 

kunnen we wel stellen dat we als 

vereniging blij mogen zijn met ie-

mand als Liesbeth want niet ieder-

een heeft zo`n fijne EHBOôer!!! 

 

Liesbeth:  bedankt!     

https://www.tts-ql.com/
https://www.tts-ql.com/

